
Zpráva o činnosti Místní komise Sady za 2. čtvrtletí 2015 
 

1. Počet zasedání a přehled o účasti jednotlivých členů 
 

Ve druhém čtvrtletí roku 2015 se MK sešla  4x, dle schváleného plánu práce (3x jednání komise, 1x pochůzka). 
Docházka členů komise byla následující:   
 
 
 Místní komise Sady 
2. čtvrtletí 2015 12.4. 13.4. 12.5 22.6. Přít. 

celk.
Nepřít. 
omlu.

Ing. Bohumil Janík A A A A 4 0

Ing. Čestmír Bouda A A A A 4 0

Ing. Zdeněk Ančík A A A A 4 0

Bc. Zdeněk Berka A A A A 4 0

Miloslav Hanáček A A A A 4 0

MUDr. Jiří Jeřábek A A A O 3 1

Mgr. Michal Kolář A O A O 2 2

Jitka Kouřímská A A A O 3 1

MUDr. Petr Raška A A A A 4 0

Ing. Jana Ondřejová O A A A 3 1  
 
A – přítomen 
O -  nepřítomen – omluven 
N – nepřítomen – neomluven 
 

2. Přehled projednaných záležitostí a přijatých usnesení 
 
Komise projednala následující záležitosti: 

• pohřebiště v Sadech - pokračování rekonstrukce zbývajících chodníků  – v řešení OŽP 
• Meliorační potok – MK doporučuje celkové vyčištění -  bude provedeno v srpnu - v řešení OŽP 
• Vývěsky v blízkosti křižovatky ulic Solná a Vřesová – v řešení odboru SMM 
• vybudování chodníku spojujícího sídliště Východ a ulici Pod Lipkami – 3 pozemky doposud nejsou ve 

vlastnictví města -  v řešení odboru SMM 
• Dopravní situace v ul. Malostranská, Vřesová, Spálená – bude vyřešeno po rekonstrukci ulic  - v řešení 

OD 
• Oprava chodníku na ul. Solná – vyřešeno OD 
• Požadavek na obnovu mobiliáře v MKZ – v řešení Klubu kultury 
• Úklid parku u Mateřské školy z důvodu konání pietního aktu k uctění obětí 2. sv. války – úklid zajistil 

OŽP 
• Slyšitelnost místního rozhlasu v ul. Železniční, Za Dědinou a Solná  -  vyřešil odbor KST 
• Budování protipovodňových opatření  - projednáno při jednání MK a členů RM –  dle informace Povodí 

Moravy je termín realizace naplánován na roky 2016/2017   - vyřešeno OŽP 
• Požadavky na úklid prostranství a údržbu zeleně, které vyplynuly z jarní obchůzky – vyřešeno 

odborem OŽP 
• Požadavky na drobné opravy komunikací a chodníků, které vyplynuly z jarní obchůzky – vyřešeno 

odborem dopravy  
• Dne 12.5.2015 proběhlo setkání MK s veřejností a členy RM Uh. Hradiště – byly projednány 

připomínky občanů 
• Kanalizace v ul. Na Jordálce -  místní komise doporučuje vedení města zabývat se rozhodnutím o 

přípravě projektu na vybudování kanalizace  
• Kulturní památka Výšina sv. Metoděje – MK doporučuje zpracovat studii na propojení Výšiny s místní 

částí Sady přes lokalitu Cigánka a vybudování parčíku/hřiště v její horní části 
• Stavební činnost v průmyslové zóně – požadavek na informace – v řešení SO 
• Oprava ul. Pod Vinohrady – použití tryskové metody – v řešení OD 
• Komise projednala požadavky rodičů MŠ Sady  - předáno na OŠS 



• Předhodový úklid v Sadech – v řešení OŽP 
• Požadavek na zvýšení četnosti vyvážení tříděného odpadu  - v řešení OŽP 
• Komise projednala zřízení tzv. distribučních seznamů pro zasílání požadavků od občanů členům komise 

– v řešení OIK 
• Komise projednala požadavek občanů  z ul. Železniční na vybudování zpevněné plochy na konci ulice – 

v řešení OD 
• Komise projednala podněty pana Karlíka, které byly zaslány panu starostovi ( snížení rychlosti v obci, 

požadavek na dětské hřiště, rekonstrukce MŠ, úklid města) – MK Sady podporuje návrhy   
 
Komise přijala unesení:  
 

• k podnětům pana Františka Karlíka (snížení rychlosti v obci, požadavek na dětské hřiště, 
rekonstrukce MŠ, úklid města) 
Usnesení: místní komise Sady jednomyslně podporuje podněty pana Františka Karlíka, bytem UH - 
Sady, Pod Vinohrady 180 

 
3. Způsob splnění úkolů uložených RM s konkrétním návrhem opatření 

 
Ve druhém čtvrtletí neuložila Rada města Místní komisi Sady žádné úkoly. 

 
4. Doporučení a návrhy komise  

 
MK Sady doporučuje RM: 

- Zabývat se podněty pana Františka Karlíka, občana místní části Sady  
- Zabývat se požadavky rodičů dětí navštěvujících MŠ Sady ( rekonstrukce budovy)    
- Zabývat se požadavkem na vybudování zpevněné plochy v ul. Železniční  
- Zabývat se dokončením rekonstrukce chodníků na pohřebišti v Sadech v co nejbližším 

termínu – stávající stav je nevyhovující, ve většině míst nebezpečný 
- Zabývat se dořešením výkupu pozemků v souvislosti s vybudováním stezky/chodníku, 

spojujícího sídliště Východ a ulici Pod Lipkami v Sadech 
- Zabývat se propojením Výšiny sv. Metoděje s místní částí Sady 

 
5. Plán práce na 3. čtvrtletí 2015 

 
24. 8. 2015 – jednání komise, 20.00 hod, KZ Sady 
21. 9. 2015 – jednání komise, 20.00 hod, KZ Sady 

 
Ing. Bohumil Janík       Ing. Jana Ondřejová 
 předseda MK Sady        tajemnice MK Sady 
 
 
V Uherském Hradišti dne 30. 6. 2015 

 
 
 


